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Een extraatje verdienen deze 
zomer? Word vakantiebezorger!
De Ronde Venen - Wil je deze zomer op eenvoudige wijze wat extra vakan-
tiegeld verdienen? Word vakantiebezorger van deze krant! Je bezorgt een 
aantal weken lang de krant huis-aan-huis bij de lezers en strijkt daarmee 
een mooie vergoeding op. Fijn om je eigen vakantiebudget wat op te 
krikken of om iets moois voor te kopen! Gedurende de zomerperiode gaan 
veel van de vaste bezorgers er een paar weekjes tussenuit. Dat is ze van 
harte gegund, maar ook tijdens hun afwezigheid moeten de kranten 
natuurlijk wel gewoon bezorgd blijven worden. Alle thuisblijvers willen 
immers graag weten wat er speelt in hun gemeente. Als vakantiebezorger 
ben jij degene die ervoor zorgt dat er geen uitval in de bezorging van de 
Meerbode ontstaat. Als je voldoende tijd hebt, kun je zelfs twee of drie 
wijken lopen. Zo help je Verspreidnet en de krant uit de brand en spek je 
mooi je banksaldo! Meer weten of direct aanmelden? Ga naar 
www.verspreidnet.nl, mail naar info@verspreidnet.nl of bel: 0251-674433.

De Ronde Venen - Eerder deze 
maand, op 4 juli, dienden alle raads-
fracties op initiatief van het CDA een 
gezamenlijke motie in over de 
‘verdwenen’ fietstunnel onder het 
nieuwe tracé van de provinciale N201. 
Twee dagen voor de raadsvergade-
ring had het dagelijks bestuur van de 
provincie laten weten geen geld 
beschikbaar te willen stellen voor de 
aanleg van de fietstunnel als belang-
rijk onderdeel van het plan ‘Strekken 
bocht N201 bij Mijdrecht’. In januari 
van dit jaar organiseerde de provincie 
een ontwerpsessie over de plannen in 

hotel Mijdrecht Marickenland langs 
de N201. Enkele alerte raadsleden en 
geïnteresseerde inwoners consta-
teerden toen al dat het noodzakelijke 
budget ontbrak in de presentatie. Bij 
de redactie is een opmerkelijk e-mail 
bericht bekend over die bijeenkomst. 
De provincie had namelijk tevergeefs 
voorgesteld dat een aangemeld CDA-
raadslid niet aanwezig zou zijn. 

Steun in de rug
Het officiële bericht van Gedepu-
teerde Staten van 2 juli is niet in lijn 
met eerder opgewekte verwach-

tingen bij zowel het gemeentebe-
stuur als inwoners. Raadsbreed werd 
het college van b en w in de motie 
opgeroepen om op alle nodig 
geachte manieren druk uit te 
oefenen op het provinciebestuur om 
de fietstunnel onder de N201 bij de 
Veenweg niet te schrappen. Volgens 
raadslid Jan Rouwenhorst (CDA) zou 
een raadsbreed aangenomen motie 
gezien moeten worden als steun in 
de rug voor het college van burge-
meester en wethouders bij alle nodig 
geachte pogingen om de aanleg van 
de fietstunnel alsnog te laten 

ACTUALISATIE ‘PROJECT N201’: FIETSTUNNEL GESCHRAPT DOOR PROVINCIEBESTUUR 

“Investering wordt niet terugverdiend 
gedurende afschrijvingsperiode”

Jan Rouwenhorst CDA: “Motie diende 
als steun in de rug” Foto: aangeleverd.

Foto: gemeente De Ronde Venen

Het Marickenpark is een groenstrook 
tussen de wijk Maricken I en de 
toekomstige wijk Maricken II. Bewo-
ners kunnen er spelen, wandelen en 
ontspannen. Het park heeft meer-
dere eilanden, waarbij ieder eiland 
een andere invulling heeft. Er zijn 
fruitbomen, bloemen, bomen en er 
zijn speeltoestellen voor de kleintjes. 
Op het pad rondom het park kunnen 
mensen hardlopen of een rondje 
wandelen.

Fijne wijk
Wethouder Maarten van der Greft 
(Openbaar groen): “De Maricken I is 
een hele fijne wijk om te wonen en 

nu met het park erbij, nog fijner! De 
bewoners hebben zelf meegedacht 
over hoe het park eruit moest komen 
te zien en dat is belangrijk, want zij 
zijn het die er het meest gebruik van 
gaan maken. De grote belangstelling 
voor deze opening laat nog eens zien 
hoe waardevol een dergelijk park 
voor de samenhang in de wijk is. 
Samen hebben we een hart voor 
groen!”

Samen met de omgeving
De omgeving van het park is 
gevraagd om mee te denken over 
het park. De klankbordgroep is regel-
matig samengekomen en er is een 

vragenlijst in de buurt verspreid. 
Hierdoor is het park echt samen met 
de bewoners ontworpen. Ook de 
basisschool Vlinderbos is blij dat het 
park nu opengaat: Martijn Staats 
(directeur Vlinderbos): “Onderwijs is 
veel meer dan lezen, taal en rekenen. 
Het gaat ook over zorgen voor elkaar 
en voor de natuur. Door het planten 
van 2 vlinderstruiken, is het park nog 
meer van ons allemaal geworden. Wij 
zijn erg blij met het park zo dicht bij 
de school. Hoe waanzinnig is het om 
hierheen te lopen en lekker te 
spelen!”

Voorzichtig a.u.b.
De gemeente vond het belangrijk 
dat het park nog voor de zomerva-
kantie open kon, maar de beplanting 
is nog erg kwetsbaar. De gemeente 
vraagt bezoekers om voorzichtig te 
zijn en de delen die niet toegankelijk 
zijn, niet te betreden.

Wilnis - Het Marickenpark in Wilnis is nu open voor iedereen. Woensdag 9 
juli hebben kinderen van Jenaplanbasisschool Vlinderbos en wethouder 
Maarten van der Greft het park officieel en feestelijk geopend door een 
boom en vlinderstruiken te planten. De vlinderstruiken waren een 
cadeau van de school aan de gemeente. De school en de buurtbewoners 
zijn ontzettend blij met het park.

Marickenpark open voor publiek

opnemen in de uitvoeringsplannen 
van de provincie. Eerder had het 
college aangegeven zich te zullen 
inzetten voor de realisatie van de 
‘geschrapte’ fietstunnel.

“13 miljoen excl. btw”
Volgens Gedeputeerde Staten wegen 
de “baten” van een fietstunnel niet op 
tegen de hoge kosten. Voor Gedepu-
teerde André van Schie (VVD), 
verantwoordelijk voor o.a. de 
bestuurlijke portefeuille ‘mobiliteit’ 
en zijn collega-bestuurders toont de 
zogenoemde “maatschappelijke 
kosten baten analyse”, kortweg MKBA 
genoemd, dat aan. De uitkomst van 
die studie is voor GS doorslaggevend 
om aan de gekozen Provinciale 
Statenleden voor te stellen het beno-
digde bedrag voor de fietstunnel niet 

uit te geven. Door die besparing is de 
provincie veel goedkoper uit: ruim 13 
miljoen euro exclusief btw. 

Vervolg elders in deze krant.

Fietsers verdienen meer aandacht
De Ronde Venen - Hoe prettig vinden 
fietsers het om te fietsen in de 
gemeente De Ronde Venen? Meer dan 
46.000 fietsers deelden hun mening 
over het fietsklimaat in de landelijke 
enquête van de Fietsersbond. De 
Ronde Venen eindigde op plek 152 van 
de 342 gemeenten. Noord-Beveland 
werd door fietsers uitgeroepen tot 
meest fietsvriendelijke gemeente van 
Nederland. Fietsers in gemeente De 
Ronde Venen zijn vooral positief over 
het fietsnetwerk. Echter, over de veilig-
heid, infrastructuur en het onderhoud 
van de fietspaden zijn fietsers minder 
positief. Veel respondenten gaven aan 
dat fietsen onveilig aanvoelt en dat de 
wegen in slechte staat verkeren. Enkele 
opmerkingen zijn: “Ik vind dat er te veel 
hobbels zijn”, “Er wordt niet goed geas-
falteerd” en “Veel snelheid remmende 
maatregelen zijn nadelig en soms zelfs 
gevaarlijk voor fietsers”. 

Auto’s
Daarnaast merkten de respondenten 
op dat de inrichting op veel plekken in 
de gemeente Ronde Venen vooral 

gericht is op auto’s in plaats van fietsers. 
Zo zijn er suggesties: “In Abcoude 
kunnen fietspaden en fietsvoorzie-
ningen eenvoudig verbeterd worden” 
en aandachtspunten: “Fietsparkeren in 
winkelcentra en het centrum is zeer 
matig”. De lokale afdeling van de Fiet-
sersbond in De Ronde Venen, die 
onlangs is opgericht, herkent de bevin-
dingen uit de enquête. Dit onderstreept 
de noodzaak dat fietsers meer 
aandacht verdienen in De Ronde 
Venen. In de enquête gaven fietsers 
antwoord op vragen als: is fietsen in 
jouw gemeente stressvol of ontspan-
nend? En kunnen kwetsbare groepen, 
zoals kinderen en senioren, zorgeloos 
fietsen? Voor meer informatie over de 
enquête en de volledige resultaten, kijk 
op fietsersbond.nl/fietsgemeente. Wilt 
u meer informatie over de nieuwe afde-
ling of over de Fietsersbond? Neem 
contact op via derondevenen@fietsers-
bond.nl. De Fietsersbond zet zich in 
voor veilig en comfortabel fietsen. Zij 
levert daarmee een bijdrage aan een 
leefbaar, gezond en actief Nederland én 
aan fietsgeluk voor iedereen! 
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Nieuwe natuurgidsen
Regio – De IVN-afdeling is weer veel 
natuurgidsen rijker zijn. De deelne-
mers volgden anderhalf jaar een 
intensieve nartuurgidsenopleiding. 
In hun laatste opleidingsmaand 
hebben de cursisten laten zien dat zij 
volwaardige natuurgidsen zijn 
geworden door op hun onderzoek-
sterrein een excursie te geven aan 
medecursisten, begeleiders en geno-
digden. En dan op zaterdag 6 juli was 
de feestelijke diploma-uitreiking in 
het Spoorhuis in Vinkeveen. Ze kijken 
terug op een fijne en enthousiaste 
groep cursisten die graag wilde 
leren. Onze nieuwe vaste locatie voor 
de theorielessen was het NME-
centrum in Wilnis Er zijn vele buiten-
excursies op de zaterdagmorgen 

georganiseerd. Zo werden de gids-
vaardigheden geoefend en vele 
natuurgebieden bezocht om kennis 
op te doen van de natuur en het 
landschap. De cursisten verzorgden 
zelf tijdens de theorie-avonden een 
natuurmoment over persoonlijke 
natuurbeleving en hielden een 
5-minutenpraatje over een onder-
werp uit de natuur dat hen boeit. De 
IVN Natuurgidsen zijn nu gediplo-
meerd en gaan zelf het veld in om 
iedereen die het leuk vindt te 
vertellen over en te laten genieten 
van de natuur in onze regio. Heeft u 
interesse in het aanbod van IVN De 
Ronde Venen & Uithoorn, kijk dan 
eens op onze website:
www.ivn-drvu.nl

Inzake Gerrit Zwik
Regio - Vorige week gaf de redactie 
van de Nieuwe Meerbode ons als 
‘organisator en bestuur van de a.s. 
Fokker-oudpersoneelsreünie’ een 
opvallende kop- met oproepruimte 
aan bekenden van en gekenden door 
100% Fokkeriaan wijlen Gerrit Zwik. 
Daar is tot en met zondag zo 
geweldig voldoenend op gereageerd 
dat wij eraan hechten onze grote 
dank alvast langs deze zelfde weg 
aan de redactie van de Nieuwe Meer-
bode en U allen over te brengen. De 
nieuwe inplaatsing van de “Fokker 50 
Jaar”-gedenkzuil vereeuwigt ter 
plekke ieders trotse vliegtuigbouwer-
gevoelens van toen! 

Gert van Kalsbeek, organisator.

De fooienpot die bij de inschrijving 
klaar stond werd dan ook rijkelijk 
gevuld door de deelnemers die de-
ze zondag zijn gestart. Circa 80 deel-
nemers hebben genoten van een 
mooie route door het Groene Hart 
en dit heeft geresulteerd in een fan-
tastisch mooi bedrag voor De Voed-
selbank, te weten € 650,-. Dank aan 
iedereen die een bijdrage heeft ge-
daan door deel te nemen aan deze 
fietstocht en ook voor de extra gif-
ten in de fooienpot. Toer Trim Club 
de Merel kan terugkijken op een ge-
slaagde dag.

Opbrengst Groene Hart Classic - 
fietsen voor het goede doel

De Hoef - Na weken van oefenen was 
het woensdag 10 juli zover, het 
afscheid van groep 8. Samen met 
groep 7 namen deze kanjers afscheid 
met de musical “over de kop.” Voordat 
zij op het toneel kwamen konden we 
eerst genieten van het vertrouwde 
voorprogramma, deze werd verzorgd 
door groep 1-3 en daarna groep 4-6. 

Door deze optredens kregen we echt 
een zomers gevoel en een groot gevoel 
van trots, want ga daar maar eens 
staan. En toen was het tijd voor de 
musical, we werden meegenomen naar 
pretpark Ruigrijk en zagen we Rood-
kapje, Heks, Fakir en Willem echt op het 
toneel staan, ongelooflijk. Het verhaal 
ging over Japie die ervan droomde om 

Afscheid groep 8 van de 
Antoniusschool in de Hoef

Wilnis - Dakeigenaar Gerrit Tijsseling 
en de leden van zonnecoöperatie Zon 
op De Ronde Venen, vierden vrijdag 5 
juli feestelijk de start van de productie 
het project. De leden van de zonneco-
operatie brachten het geld bij elkaar 
om de zonne-installatie te financieren. 
Al in 2017 waren de eerste gesprekken 
tussen het bestuur van de coöperatie 
en de dakeigenaar. Helemaal zonder 
slag of stoot ging het vervolgens niet. 
Netbeheerder Stedin moest eerst een 
aantal hobbels nemen, waaronder het 
verkrijgen van vergunningen van de 
beheerders om een kabel langs de 
Burgemeester Padmosweg te leggen. 
Het dak van de loods was volgens 
constructeur Herocon niet sterk 
genoeg om de 216 panelen te dragen. 
Waarna de benodigde versterkingen 
zijn aangebracht. De provincie Utrecht 
subsidieerde die versterking. De 

coöperatie, geholpen door de 
gemeente, schakelde al deze partijen 
in om het project te realiseren. Ander-
half jaar na installatie van de panelen 
kon dan eind mei eindelijk de door de 
panelen opgewekte stroom het net 
op. Daarop heften de participanten en 
het bestuur van de coöperatie op 5 juli 
enthousiast het glas. Leden van de 
coöperatie dragen zo actief bij aan de 
transitie van de gemeente naar 
groene energie. Zon op De Ronde 
Venen gaat door met de aanleg van 
zonnedaken (minimaal 200 zonnepa-
nelen). Langs het Amsterdam-Rijnka-
naal is het vijfde project in voorberei-
ding. De coöperatie zoekt nieuwe 
daken om daar panelen op te kunnen 
leggen. Wilt u meer weten over de 
coöperatie of heeft u een suggestie 
voor een groot dak bezoek dan hun 
website www.zonopderondevenen.nl.

een achtbaan te bouwen, met een 
vleugje geluk en magie stond daar een 
echte achtbaan. Japie ging naar boven 
ver in de wolken en ontmoete daar 
Langnek, ja zelfs Langnek was in de 
Springbok te zien en te horen. Maar 
het personeel van Ruigrijk wilde dat 
Japie naar beneden kwam, daar werd 
de hulp ingeroepen van een Jodelstel 
maar die waren drukker met zingen 
en eten dus zorgde Willem ervoor dat 
de achtbaan met een oorverdovende 
knal/boem naar beneden kwam; 
gelukkig kwam Japie veilig en wel uit 
deze ontploffing. We mochten van 
deze musical zowel in de ochtend en 

de avond genieten, echt super goed 
gedaan. Op donderdag 11 juli kwam 
groep 8 voor de laatste keer als groep 
op een spectaculaire wijze aan bij de 
kerk, we hebben met elkaar 
gezongen en er werden hele mooie 
en liefdevolle woorden met elkaar 
gedeeld. We weten nu, ook al ben je 
weg, je zit altijd in mijn hart. Daarna 
mochten de kids van groep 8 nog 1 
keer hun afscheidslied zingen op het 
schoolplein en hun cadeau 
aanbieden. Nog een laatste rondje 
langs de klassen en toen was echt tijd 
om voor de laatste keer van het 
schoolplein te rennen of fietsen.

Nieuw Zonnedak

Abcoude - Zondag 30 juni jl. is er 
door de gezamenlijke fietsclubs 
Toerclub Abcoude en Toer Trim Club 
de Merel, de Groene Hart Classic ge-
organiseerd, een fietstocht door het 
Groene Hart waarbij er werd gefietst 
voor een goed doel. Deelname aan 
deze toertocht was mogelijk voor 
wielrenners, E-bikes en andere soor-
ten toerfietsen. Men kon kiezen uit 
de afstanden, 40, 75 en 105 kilome-

ter. Toer Trim Club de Merel heeft de-
ze editie gekozen voor Voedselbank 
De Ronde Venen. De opbrengst van 
deelnemers die gestart zijn vanaf het 
Veenweidebad (Optisport) in Mijd-
recht komen ten goede aan dit doel. 
De fietsclub Abcoude heeft zelf een 
goed doel gekozen en zal daar mel-
ding van maken. Het inschrijfgeld 
bedroeg minimaal €5,-. Uiteraard 
mocht er meer gedoneerd worden. 

Sport- en spelavond 
in Speelwoud
Wilnis - Tijdens de Vakantie Bijbel-
week wordt er op zaterdagavond 20 
juli een sport- en spelavond georga-
niseerd. Dit is in het Speelwoud en is 
voor jong en oud. Iedereen vanaf 12 
jaar is welkom om mee te doen. Er is 
voor iedere leeftijd wat te doen: Jeu 
de boules, slagbal, kubb en volleybal. 
Inloop vanaf 19.15 uur en we starten 
om 19.30 uur. Toegang is gratis. Kom 
ook en doe gezellig mee! Voor meer 
informatie 06-30769955.
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Mijdrecht - Alma Onroerend Goed 
BV uit Lisse, Architectenbureau H.W. 
van der Laan uit Mijdrecht, en Retail 
Bouw Nederland uit Wehl zijn gestart 
met de werkvoorbereidingen voor de 
renovatie en modernisering van 
winkelcentrum Adelhof in Mijdrecht. 
Gedurende de verbouwing blijven de 
winkels Lidl, Terence Visdelicatessen 
en de dierenspeciaalzaak Feel Good 
Dog geopend.

Toekomstbestendige Herinrichting 
en Modernisering
De eigenaar, Alma Onroerend Goed 
BV, heeft in samenwerking met Archi-
tectenbureau H.W. van der Laan uit 
Mijdrecht een plan opgesteld om 
winkelcentrum Adelhof te moderni-
seren en te verduurzamen. In 
november 2023 is hiervoor door de 
gemeente De Ronde Venen een 
omgevingsvergunning verstrekt. 

Volgens de eigenaar is deze verbou-
wing noodzakelijk om het winkelcen-
trum toekomstbestendig te maken 
voor haar huurders en de omgeving. 
Een sterk wijkwinkelcentrum draagt 
bij aan de sociale cohesie van de 
buurt, aldus de eigenaar. Binnen het 
winkelcentrum krijgt Lidl een promi-
nente plek. Deze nieuwe supermarkt 
zal na de verbouwing ongeveer 1.900 
m² beslaan. Dit is een groot voordeel 
voor consumenten, die al hun bood-
schappen op één plek kunnen doen, 
wat tijd en moeite bespaart. Voor 
overige winkels zal circa 600 m² 
beschikbaar zijn, waarvan nog 400 
m² beschikbaar is voor de verhuur.

Bouwwerkzaamheden en planning
Na de bouwvak start aannemer Retail 
Bouw Nederland uit Wehl met de 
werkzaamheden voor het moderni-
seren en verduurzamen van winkel-

Renovatie en modernisering van 
winkelcentrum Adelhof van start

centrum Adelhof. De gehele verbou-
wing zal naar verwachting ongeveer 
9 maanden duren.

Winkels blijven open
Tijdens de verbouwing blijven Lidl, 
Terence visdelicatessen en de dieren-
speciaalzaak Feel Good Dog open 
voor het winkelend publiek. Een 
creatief bouwproces door Retail 
Bouw Nederland maakt dit mogelijk. 
De verwachting is dat Lidl in januari 
een paar weken zal sluiten om de 
nieuwe winkel in te richten.

Blijf op de hoogte
Via deze QR-code kunt u op de 
hoogte blijven van de voortgang van 
dit project.

De Ronde Venen - Op 1 september 
2024 is het exact 25 jaar geleden dat de 
vereniging Heeren van Abcoude werd 
opgericht; een groep wat rijpere heren, 
die allemaal op de een of andere wijze 
een verbinding met Abcoude hebben. 
Het doel van de Heeren van Abcoude is 
om gezamenlijk leuke, sportieve en 
educatieve activiteiten te ondernemen. 
Tevens is er voor degenen die dat 
willen ook nog de moge-lijkheid om 
aan een beleggingsstudieclub deel te 
nemen. Het spreekt voor zich dat bij 
alle activiteiten ook de inwendige 
mens niet wordt vergeten; ‘wining and 
dining’ kun je im-mers met alle andere 
activiteiten combineren. Vast op de 
agenda staan de maandborrels en de 
kwartaalvergaderingen, maar de 
Heeren gaan ook op bedrijfsbezoek, 
bezoeken musea, voorstellingen, 
wedstrijden en histori-sche plaatsen, 
gaan varen, en maken regelmatig 
meerdaagse uitstapjes, soms ook naar 
het buitenland. Wel en wee worden 
binnen de groep gedeeld. Verder wordt 
er in sub-groepen druk gefietst, 
geskied en gegolfd.

Goed doel
Elk jaar wordt er ook een goed doel 
uitgekozen om te ondersteunen. 
De afgelopen jaren waren dat 
onder andere de voedselbank, 
zonnepanelen op het Sporthuis, 
diverse malen giro 555, de trap in 
de kerk, sportverenigingen en 
medisch onderzoek. Twee maal per 
jaar worden de Daames van de 
Heeren bij de activiteiten 
betrokken. Aller-eerst bij het 
Nieuwjaarsdiner; een spetterend 
galafeest waarmee we het nieuwe 
jaar uit-bundig begroeten. En 
verder een meestal meerdaags 
najaarsuitstapje waarbij cultuur, 
natuur en culinair sleutelwoorden 
zijn. De functie van voorzitter en 
vice-voorzitter rouleren jaarlijks, 
maar het staat alle leden al-tijd vrij 
leuke dingen te organiseren. Het 
aantal leden varieert, maar zit 
meestal tegen de 15. Een 25-jarig 
bestaan is een mooie mijlpaal en is 
een feestje waard. Echter, de 
Heeren van Abcoude houden de 
blik op de toekomst en gaan door!

De Heeren van Abcoude 25 jaar

Foto: aangeleverd.

Vervolg van de voorpagina

Periode van meten
Ruim anderhalf jaar geleden gaven 
de gekozen Statenleden juist 
opdracht “te onderzoeken waar op 
het traject (nabij Veenweg of het 
Waverveensepad) een fietstunnel het 
meest kansrijk en effectief is en deze 
fietstunnel op te nemen in de uitvoe-
ring van het plan.” Voor de fietsers 
zijn op het huidige tracé van de N201 
twee locaties met gelijkvloerse over-
steken: bij de Veenweg en bij 
Hofland. De resultaten van de fiets-
verkeerstellingen zouden de aanleg 
van een fietstunnel in het nieuwe 
tracé ter hoogte van de Veenweg niet 
rechtvaardigen. Opvallend in de brief 
van Gedeputeerde Staten is de 
zinsnede: “Aandachtspunt hierbij is 
de periode van meten. In de zomer-
maanden zijn de recreatieve routes 
drukker bereden.” In werkelijkheid 
zijn de gebruikte verkeerstellingen 
op werkdagen uitgevoerd in de 
maanden februari en maart van 
zowel 2023 als 2024 met een meting 
tijdens de meivakantie 2024. 

Van Lek naar de duinen
De fietstunnel bij de Veenweg is als 

enige zoeklocatie overgebleven voor 
het inpassen van een fietstunnel. 
Door de aanwezigheid van de 
belangrijke wateraanvoerleiding van 
de Lek naar de duinen en de hoge 
waterstand bij andere plekken, zou 
elders geen tunnel mogelijk zijn. Het 
alternatief van een eventuele fiets-
brug is ook uitgesloten. De kosten 
zijn hoger dan voor een fietstunnel. 
Bovendien zouden de landschappe-
lijke inpassing en het fietscomfort 
van een fietsbrug slechter scoren dan 
bij een tunnel. Door al die afwe-
gingen bleef de fietstunnel bij het 
nieuw aan te leggen kruispunt in de 
N201 ter hoogte van de Veenweg als 
enige geschikte locatie over. 
Het zou de tunnel met de kortste 
lengte zijn, zonder bogen die doorlo-
pende zichtlijnen van beide helling-
banen onderbreken. Dat zou bevor-
derlijk zijn voor de sociale zekerheid. 
Bovendien zou de beoogde locatie 
gunstig zijn met meer mogelijkheden 
voor de inpasbaarheid van het nieuw 
aan te leggen bedrijventerrein ‘De 
bocht’.

Sociaal onveilig?
Toch komt die fietstunnel onder de 
nieuwe N201 er niet. De realisatie van 

de fietstunnel is volgens het provin-
ciebestuur niet kosteneffectief omdat 
“de investering niet terugverdiend 
wordt gedurende de afschrijvingspe-
riode.” De provincie neemt in het nu 
voorgestelde maatregelenpakket wel 
een verkeersregelinstallatie op “met 
een kruispuntplateau” en op de krui-
sing wordt de snelheid voor het 
gemotoriseerde verkeer op de N201 
verlaagd naar 60 kilometer per uur. 
Verder schrijven Gedeputeerde 
Staten: “Een fietstunnel brengt voor 
sommige fietsers een sociaal onveilig 
gevoel met zich mee. (…) Deze is 
straks gelegen op een kruispunt met 
de N201 waar met name bedrijvig-
heid is gevestigd en daarmee met 
name in de avonduren een minder 
aantrekkelijke optie vormt voor fiet-
sers die sociale veiligheid een 
belangrijke factor vinden bij het 
bepalen van de fietsroute. Fietsers 
die om die reden de tunnel mijden, 
moeten omfietsen om op een gelijk-
vloerse kruising met de N201 te 
komen. Zij kunnen dan fietsen naar 
de oversteken bij de kruising 
Hoofdweg/N201 of via de oversteek 
Eerste/Tweede Zijweg. Dit is in alle 
gevallen zeker drie tot vier kilop-
meter omfietsen.” 

ACTUALISATIE ‘PROJECT N201’: FIETSTUNNEL GESCHRAPT DOOR PROVINCIEBESTUUR 

“Investering wordt niet terugverdiend 
gedurende afschrijvingsperiode”

Een doelenboom
Ook merken Gedeputeerde Staten 
op: “Argument voor een fietstunnel is 
dat een fietstunnel wel degelijk de 
verkeersveiligheid verbetert voor de 
fietsers die er wel rijden. Op een 
drukke weg als de N201, zo schrijven 
GS, is een fietstunnel verkeersveiliger 
dan een gelijkvloerse oversteek met 
een verkeersregel installatie en kruis-
puntplateau. Gedeputeerde Staten 
maken in hun brief ruimte voor een 
toelichting op hun ‘doelenboom’. 
“Doel van het project ‘N201 maatre-
gelenpakket’ is om de leefbaarheid, 
de verkeersveiligheid en de bereik-
baarheid voor de toekomst te verbe-
teren. Specifiek voor een eventuele 
fietstunnel gaat het om het verbe-
teren van de bereikbaarheid en 
verkeersveiligheid voor langzaam 
verkeer. Hier geeft een fietstunnel in 
beperkte mate invulling aan, met 
name door het beperkte aantal fiet-
sers. Dit maakt dat een fietstunnel 
niet kosteneffectief is.” 

Procedures en weerstand
Tijdens de nog te doorlopen planolo-
gische kaders zijn de gebruikelijke 
beroepsmogelijkheden van toepas-
sing. Ongetwijfeld worden hiermee 
het indienen van zienswijzen en het 
voeren van juridische procedures 
bedoeld. Verder maken Gedepu-
teerde Staten bekend: “Er zijn met de 
betrokken overheidsorganen en 
instanties overeenkomsten gesloten. 
Voor de uitvoering van het werk 

zullen te zijner tijd een of meerdere 
Europese aanbestedingen worden 
uitgeschreven.” De provinciale 
bestuurders geven verder aan: “Het 
niet opnemen van een fietstunnel in 
het project N201 voldoet ook niet 
aan de verwachtingen die met de 
motie (van de gekozen provinciebe-
stuurders van 14 december 2022, 
red.) zijn gewekt en zal weerstand 
oproepen bij de gemeente De Ronde 
Venen en bewoners.” Wel constateert 
het dagelijks bestuur van de 
Provincie dat de ideeën en 
meningen, zoals naar voren gebracht 
tijdens de diverse inspraakmo-
menten en inspraakmiddelen, 
“geëvalueerd en meegenomen zijn in 
het proces.”

Bijzonder gave
Opmerkelijk is dat de Gedeputeerde 
Staten de nabije toekomst weten te 
voorspellen. Zo schrijven GS op 2 juli 
2024 dat de onderzoeken met de 
betrokken overheden zijn besproken 
en dat “de meest recente stuurgroep 
(bijeenkomst, red.) op 10 juli 2024 
heeft plaatsgevonden met de 
provincie Noord-Holland, de 
gemeente De Ronde Venen en 
Stichtse Vecht en Rijkswaterstaat.” 

Voor het strekken van de bocht in de 
N201 bij Mijdrecht is een investe-
ringskrediet van ruim 58 miljoen 
euro beschikbaar. Voor het verlengen 
van de op- en afritten bij Vinkeveen 
ligt 6.4 miljoen euro op de plank.
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Op de lagere school in de Hoef 
werden toentertijd al musicals 
gespeeld en toen bestond het jeugd-
koor van Mevr. Kempen nog, waar 
ook een keer een musical (‘Naatje 
Pet’) werd opgevoerd. Toen dat koor 
stopte, wilden een aantal mensen 
doorgaan met optredens en zo 
vroegen o.a. Elly Hoogendoorn en 
Carla van Rooij in 1974 aan de heer 
Sietsma, die enige toneelervaring 
had, of hij niet eenmalig een stuk 
wilde regisseren. Dat wilde hij en dat 
werd de start van De Opregte 
Amateur. (De naam was overigens al 
ouder en afkomstig van een eerdere 
al ter ziele gegane toneelvereniging 
uit de Hoef.) Zie foto 1. Het eerste 
stuk werd “Hoogheid uw kameel 
staat voor” en het startkapitaal was 
een spaarbankboekje met de som 
van ƒ 2,65 erop. De uitvoering was in 
het gebouw van Vendrik in Uithoorn, 
dat ooit een bioscoop was en al lang 
niet meer bestaat. 

Kleding
De eenmalige regie van Sietsma en 
zijn vrouw (voor de kleding) werd 
echter verlengd en zou 25 jaar blijven 
duren. Het tweede stuk (“”Een beeld 
van een man”) werd ook in Uithoorn 
opgevoerd, maar wegens succes 
herhaald in het dorpshuis “Ons Huis” 
in de Hoef zelf (foto 2). Dat was 
eigenlijk veel te klein – voor veel 
bezoekers waren er alleen staan-
plaatsen langs de muren – maar wel 
heel gezellig en intiem. Ze bleven er 
spelen totdat ze in 1990 daar niet 
meer terecht konden; het werd 
gesloten wegens geluidsoverlast. 
Noodgedwongen moest de groep 
De Hoef weer verlaten en is gaan 
spelen in het parochiehuis in Mijd-
recht. Hier hebben ze het een heel 
aantal jaren uitgehouden, maar toch 
bleef het gevoel dat ze weer terug 
moesten naar De Hoef want “daar 
hoorden wij thuis”. De bezoekersaan-
tallen liepen ook langzaam terug. 
Voor de jubileum uitvoering van het 
25-jarig bestaan in 1999 is toen de 

sporthal van De Springbok omge-
bouwd tot een waar theater. 
En die ene keer weer terug in De 
Hoef beviel zo goed, dat sindsdien 
weer alle uitvoeringen daar plaats 
vinden, ook al betekende dat veel 
werk om twee keer per jaar de 
sporthal weer om te bouwen tot een 
schouwburg (foto 3). Die jubileum-
voorstelling was overigens de laatste 
opvoering onder regie van Sietsma, 
Tony van Bemmelen neemt het 
stokje over en na hem heeft Tiny 
Pieterse het vele jaren gedaan.

Toeschouwers
De toeschouwers kwamen weer 
terug en de zaal zat regelmatig 
behoorlijk vol. In 2004 bij het dertig 
jarig bestaan meende de club 
voldoende gegroeid te zijn om echt 
iets groters, iets geweldigers, iets 
meeslependers aan te kunnen 
pakken. Dat werd de musical “Mooi 
Lientje”. Voor het eerst met twee 
verschillende decors, vele figuranten, 
gastoptredens, veel gehuurde 
costuums, drie uitvoeringen ipv 
twee, muziek (het onvermoeibare 
‘orkest’ van Charles Rademaker), 
zangles, volgspots en wat al wat niet 
meer. Het werd een schitterend 
succes en er moest ook in allerijl een 
bordje “UITVERKOCHT” gemaakt 
worden (foto 4). En daarna? 
Gesteund door “Mooi Lientje” 
durfden ze meer experimenten aan: 
met “Leve de Koningin” was er een 
extra podium in de zaal (en kwam de 
koningin zelf meespelen), met 
“Klompen en Nana” werd er ook in de 
zaal door gespeeld, en bij “Lui Zweet” 
waren er de filmpjes door het stuk 
heen, voor het stuk “Groeten van de 
Veluwe” stonden er twee halve (!) 
caravans op het toneel (foto 5). Het 
bordje uitverkocht was nog menig-
maal nodig. In 2008 komt de website 
in de lucht, meteen al gaat een groot 
deel van de reserveringen via de site. 
Een jaar later volgde er weer een 
grote musical voor het 7e lustrum: 
“Havenlichten”. De plannen voor de 

verbouwing van de Springbok 
worden in 2012 werkelijkheid en er 
wordt een heus vast podium aan de 
grote zaal aangebouwd. Het niet 
meer hoeven opbouwen van 
podium, ophangen van gordijnen 
etc. scheelt een hoop werk en ook de 
repetities gaan beter (foto 6). Vanaf 
2017 valt de regie onder Carel Nieber 
en de vereniging beleeft een nieuw 
hoogtepunt met de musical “Ja 
Zuster Nee Zuster” van Annie M.G. 
Schmidt en Harrie Bannink, meer dan 
600 bezoekers trekken de drie uitver-
kochte voorstellingen. Nieuw bij dit 
stuk was dat niet alleen spel en 
liedjes, maar nu ook dansdeel 
uitmaakt van het repertoire van De 
Opregte Amateur.

2024
En dat brengt ons bij 2024. Na 50 jaar 
is de club springlevend. De vereni-
ging telt 20 acteurs en actrices, een 
regisseur, een choreograaf, twee 
souffleurs, drie grimeuses, een muzi-
kale begeleider, een lading decor-
bouwers, tijdens de voorstellingen 
ook kassamedewerkers, barmensen, 
lootjesverkopers. Bijna allemaal met 
een binding met de Hoef en zonder 
uitzondering amateurs, Opregte 
Amateurs! Waar een klein dorp groot 
in kan zijn. Chapeau! Niet alleen de 
Opregte Amateur bestaat 50 jaar, 
maar liefst drie leden zijn er vanaf het 
begin bij en vieren dus ook hun 
50-jarig toneel-bestaan: Anneke 
Hogenboom-Blom, Ida Sietsma en 
Harry Bakker. Zij speelden zelfs al 
samen in de lagere school musical 
Prinses Rozelijntje als resp. mooie fee, 
de koning en roverhoofdman Kuko. 
Zij staan zowel op de foto uit 1974 
(foto 1) als op die uit 2024 (foto 7). 
Herkent u ze? Uiteraard komt er in 
2024 een speciale jubileumvoorstel-
ling: dat wordt de musical IBIZA, 
geschreven door studio Articus. Het 
verhaal gaat over de comeback van 
de eens populaire meidengroep The 
Four Sisters en dat spektakel zal 
plaatsvinden op 8 en 9 november in 
de grote zaal van (uiteraard!) het 
dorpshuis De Springbok in de Hoef. 

Nadere informatie volgt t.z.t. in de 
Nieuwe Meerbode en op de website
 www.opregteamateur.nl.

De Hoef - Terwijl in de Ronde Venen nog niet lang geleden de ene na de 
andere toneelvereniging werd opgeheven, is de overgebleven club uit De 
Hoef nog springlevend, trekt volle zalen, is financieel gezond en viert dit 
jaar zijn 50-jarig bestaan. Reden om deze vereniging eens in het zonnetje 
te zetten.

De Opregte Amateur na 50 jaar 
nog springlevend

Foto 1: De groep anno 1974

Foto 2: Dorpshuis ‘Ons huis’

Foto 3: ophijsen van het toneeldoek

Foto 4: Mooi Lientje

Foto 5: twee halve caravans op het toneelFoto 7: De groep anno 2024 (en drie leden staan op ook op de foto uit 1974)

Foto 6: de Springbok, de huidige locatie van de Opregte Amateur. Foto’s: aangeleverd.
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Wilnis - Het werd donderdagmiddag 
11 juli een bijzondere laatste werkdag 
voor Juf Amanda, directeur van de 
Koningin Julianaschool in Wilnis. Juf 
Amanda nam op deze dag namelijk 
afscheid van de school.Met veel liefde, 
plezier en enthousiasme heeft juf 
Amanda 23 jaar in Wilnis gewerkt. Zij is 
daar begonnen als leerkracht, werd 
later intern begeleider en tot slot direc-
teur. In al die jaren heeft ze veel kennis 
en expertise opgebouwd. Naast de 
Koningin Julianaschool was zij de afge-
lopen jaren ook directeur van de Eben 
Haëzer in Kamerik. Op deze school zal 
juf Amanda directeur blijven. Voor alle 
leerlingen, collega’s en ouders in Wilnis 
was nu het moment gekomen om 
afscheid van elkaar te nemen. Deze 
speciale dag konden de kinderen en 
leerkrachten natuurlijk niet zomaar 
voorbij laten gaan. Er werd dan ook 
een feestcommissie in het leven 
geroepen om er een speciale middag 
van te maken. Alle leerlingen verza-
melden zich in de aula en riepen zó 
hard ‘juf Amanda’, dat zij uiteraard even 
kwam kijken wat er aan de hand was.

Al weken
Al weken lang waren alle leerlingen in 
het geheim een lied aan het oefenen, 
waarin alle kenmerken van de juf aan 
de orde kwamen; haar (harde) aanste-
kelijke lach, favoriete sport badminton, 
de bruiloft met Rik, haar liefde voor 
muziek, het ‘zwaaien’ van de bordjes 
tijdens haar werk bij de Jostiband en 
nog veel meer. De kinderen zongen 

luidkeels mee. Na het lied werd er een 
‘hoe goed kennen de leerlingen juf 
Amanda’ quiz gespeeld, waar met rode 
en groene kaartjes moest worden 
aangeven of iets klopte of niet. Tot slot 
was het tijd voor de cadeaus. In het 
geheim waren er twee grote manden 
vol met cadeautjes verzameld om de 
juf goed de aan zomervakantie te laten 
beginnen. Van douchesponzen en een 
water ventilator tot zonnebrand en 
waterpistooltjes, de juf hoeft zich de 
komende weken niet te vervelen. Ook 
aan het gezin van de juf was gedacht; 
zij kunnen met de cadeaubonnen een 
dagje uit in de vakantie. Na de cadeaus 
was het toch echt tijd om elkaar gedag 
te zeggen. Het zal even wennen zijn 
om juf Amanda straks niet meer bij het 
hek te zien staan om alle leerlingen en 
ouders te begroeten. We zullen haar 
gaan missen, maar wensen haar alle 
goeds en heel veel plezier en succes in 
Kamerik!

Afscheid van juf Amanda

Foto: aangeleverd.

Het beton voor de fundering wordt gestort. Van links af (met baard) projectleider Nils Rasmussens van AW Onderhoud, Anja 
Vijselaar en gemeentelijke projectleider Peter Hogeveen. Foto gemeente De Ronde Venen

Beton gestort voor fundering 
brug in Demmerik 
Vinkeveen - Voor de aanleg van de 
nieuwe brug in Demmerik is 
donderdag 11 juli een belangrijke 
stap gezet. ‘s Ochtends is begonnen 
met het storten van beton voor de 
fundering. In totaal wordt zo’n 65 
kubieke meter beton gebruikt om 
ervoor te zorgen dat de brug een 
stabiele en degelijke basis krijgt. 
Begin september is de bouw afge-
rond en wordt begonnen met het 
opknappen van de weg. Half 
september zijn de werkzaamheden 
aan Demmerik afgerond. Voordat het 
beton kon worden gestort, zijn in 
totaal 20 heipalen van 12 meter de 
grond ingeslagen om de betonnen 
opbouw een stevige fundering te 
geven. Na het heien is de bekisting 
gemaakt en van bewapening voor-

zien zodat het beton kon worden 
gestort. De betonpomp waarmee het 
beton werd gestort was van het 
Vinkeveense Kroese Beton. AW 
Onderhoud, het Mijdrechtse bedrijf 
dat de werkzaamheden uitvoert, 
begint komende week met het 
plaatsen van het brugdek. Delen van 
de brug zijn al deels in elkaar gezet 
en worden ter plekke op hun plaats 
gehesen. Het overgrote deel van de 
brug wordt op Demmerik zelf in 
elkaar gezet.

Werkzaamheden verlopen 
voorspoedig
Wethouder Anja Vijselaar, die 
donderdag aanwezig was bij het 
storten van het beton, was onder de 
indruk van het werk. ,,Het is mooi om 

te zien hoe de brug steeds verder 
vorm krijgt. De werkzaamheden 
verlopen voorspoedig en volgens 
schema. Na de bouw van de brug 
wordt er groot onderhoud aan de 
weg verricht. Demmerik wordt dan 
een 30 km-zone. Over ruim 2 
maanden is het werk afgerond en ligt 
er een mooie, nieuw ingerichte weg 
die er weer jaren tegen kan.’’

Nieuwe brug noodzakelijk
Vorig jaar bleek de bestaande brug te 
zijn verzakt en dat de aanleg van een 
nieuwe noodzakelijk was.  De nieuwe 
brug houdt dezelfde doorvaart-
hoogte als de oude. Tijdens de werk-
zaamheden aan de brug is er geen 
doorgaand gemotoriseerd verkeer 
mogelijk op Demmerik. Fietsers en 
voetgangers kunnen wel van de weg 
gebruik blijven maken. Voor hen is er 
een tijdelijk ponton aangelegd naast 
de in aanbouw zijnde brug.

Mijdrecht - Elk seizoen organiseren we 
bij Horangi Taekwondo twee keer 
examens. De tweede keer examens zijn 
altijd net voor de zomervakantie. 
Binnen Horangi Taekwondo leiden wij 
mensen op tot hun zwarte band, door 
op alle onderdelen van taekwondo te 
trainen. Alle examens tot aan de zwarte 
band mogen wij ook zelf afnemen. De 
examens vanaf zwarte band, zijn lande-
lijke examens georganiseerd door de 
Taekwondo Bond Nederland. In 
sporthal de Willisstee hadden de 
ouders en fans zich verzameld op de 
tribune en stonden de examenkandi-
daten met een gezonde spanning klaar 
in de sporthal. De trainers Bas Bokkes 
en Remko van Gerven werden 
geholpen door Gaelle Sakes, Sebas-
tiaan Haverhoek en Martien Hogen-
boom voor het afnemen van de 
examens.

Onderdelen
Het taekwondo examen bestaat uit 
verschillende onderdelen. Omdat het 
belangrijk is om goed warm te zijn 
om blessures te voorkomen, wordt 
het examen gestart met een 
warming up. Het eerste examenon-
derdeel is poomse, dit is een stijlvorm 
waarbij verschillende technieken in 
een vaste volgorde worden gedaan. 
Tijdens de stapsparring valt een 
persoon aan en de ander maakt een 
verdediging en tegenaanval. De 
examenkandidaten lieten zien dat zij 
hun technieken ook in relatie tot een 
tegenstander prima beheersen. Het 
uitvoeren van alle verschillende trap-
technieken op het kussen is een 
conditioneel en technisch onderdeel. 
De technieken moeten correct 
worden uitgevoerd, ook als de kandi-
daten vermoeid raken. Bij het onder-

Succesvolle examens bij 
Horangi Taekwondo

deel sparren hebben de examenkan-
didaten de examinatoren ervan over-
tuigd dat ze veel variatie in huis 
hebben. Zowel aanvallend door zelf-
verzekerd en doelgericht te zijn als 
verdedigend waarbij het gaat om 
snel en doordacht te reageren op 
een aanval. De sparringsvormen zijn 
van non-contact tot en met full-
contact met beschermers, dit is 
afhankelijk van de graduatie.
 
Geel en groen
Van de examenkandidaten liet Beste 
zo goed examen zien dat zij haar gele 
band en groene slip in 1 keer heeft 
behaald. Dit gebeurt maar zelden en is 
een uitermate goede prestatie van 
Beste. Tijdens het overleg van de 
examinatoren lieten Thomas, die net 
zijn zwarte band heeft behaald, 
samen met Esmee een aantal examen-
onderdelen voor zwarte band zien. 
Hierdoor kregen de toeschouwers en 
examenkandidaten een goed beeld 
welk niveau je moet behalen voor je 
zwarte band. De trainers kijken terug 
op een geslaagd examen. De trainers 
feliciteren alle geslaagden en 
bedanken de andere examinatoren!  
Voor meer informatie over taekwondo 
of Horangi kunt u www.horangi.nl of 
de facebookpagina bezoeken.
 
Overzicht van de geslaagden
Gele slip: Daniel Kravchuk, David Krav-
chuk, Xander van den Bosch, Jovanny 
Antolioli. Groene slip: Aya al Msalma, 
Milo Luca Pacenti, Beste Ugurlu, Ilyes 
Achterberg, Koen van Dijk. Blauwe 
slip: Nilla Roos, Laura Bockweg.

Foto: aangeleverd.

Hans van Dijk Basketbal Toernooi
Mijdrecht - Afgelopen zaterdag 
kwamen een groot deel van de Argon 
basketballeden, aangevuld door oud-
leden, bij elkaar in sporthal De 
Eendracht voor het jaarlijkse Hans van 
Dijk toernooi. Dit toernooi werd ter 
afsluiting van het seizoen 2024 georga-
niseerd. Er is de hele middag gespeeld 
in gemengde teams waarin jong en 
oud samen tegen elkaar streden. Naast 
het winnende team werden er ook 
prijzen uitgereikt aan de Beste 

Schutter, Beste Teamspeler, Beste 
Verdediger, Beste Dribbelaar en Talent-
volste Speler. De gezellige middag 
werd afgesloten met een drankje en 
patatje. Ondertussen maakt Argon 
Basketbal zich op voor het 50-jarige 
jubileumseizoen, wat in september van 
start zal gaan. Dit seizoen zullen er 
verschillende activiteiten voor leden en 
niet-leden worden georganiseerd. Hou 
hiervoor de socials van Argon 
Basketbal en deze krant in de gaten.

Mijdrecht - The Summer Edition van 
het recreantenvolleybaltoernooi van 
vv Unitas uit Mijdrecht is terug van 
weggeweest. Ditmaal niet aan het 
einde maar aan het begin van het 
seizoen en wel op vrijdagavond 6 
september. Vandaar dat we het als 
After Summer Toernooi 2024 onder 
de aandacht brengen. Wat niet is 
veranderd, is dat de wedstrijden 
gespeeld worden in een tropisch 

versierde Sporthal de Phoenix en dat 
er na afloop weer een mega gezellige 
verloting is. We hebben plaats voor 16 
teams en voor het team met de meest 
originele tropische outfit is er een 
prijs. Het toernooi zal beginnen met 
een poule fase om daarna op niveau 
te worden ingedeeld. De deelnemers-
bijdrage is €25 per team. Voor meer 
informatie en om je aan te melden ga 
je naar www.unitas-mijdrecht.nl

Terugkeer zomertoernooi 
volleybalvereniging Unitas

Foto: aangeleverd.
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